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Miasto rozpoczęło przy-
gotowania do montażu 
iluminacji świątecznej, 
która rozbłyśnie na pew-
no 6 grudnia w Miko-
łajki, a niewykluczone 
że trochę wcześniej. Ja-
kie świąteczne ozdoby 
wzbogacą kutnowski 
krajobraz?

Jak podaje Joanna Brylska, 
kierownik biura prasowego 
UM Kutno, girlandami, kur-
tynami świetlnymi i innymi 
elementami przystrojone 
zostaną drzewa, latarnie na 
Placu Piłsudskiego, Rondzie 
Solidarności, na ul. Królew-

skiej, częściowo ul. Sienkie-
wicza.

– Na Placu Piłsudskiego 
pojawią się takie elementy 
wielkogabarytowe 3D jak 
12-metrowa choinka, bomb-
ka z różanym logo, oczywi-
ście sanie z reniferem oraz 
iluminacja świetlna przypo-
minająca fontannę. Koszt 
montażu, bieżącej konser-
wacji , później demontażu 
iluminacji świątecznej to 
koszt ok. 48 tys. zł – infor-
muje Joanna Brylska.

Świąteczny klimat będzie 
nam towarzyszył do połowy 
stycznia przyszłego roku. •

W Kutnie pojawią się piękneW Kutnie pojawią się piękne
iluminacje i wielka choinkailuminacje i wielka choinka

Kilkanaście osób w po-
niedziałek po raz kolejny 
protestowało w centrum 
Kutna przeciwko zaostrze-
niu prawa aborcyjnego 
w naszym kraju. Manife-
stacje trwają już od niemal 
miesiąca i z każdym tygo-
dniem słabną. Jak mówi 
organizator demonstracji, 
coraz mniejsza frekwencja 
może mieć związek z koro-
nawirusem.
Mimo to, nieliczna grupka 
zebrała na się na Placu Pił-
sudskiego, a następnie udała 
się na przejście dla pieszych 
u zbiegu ul. Witosa i Barlickie-
go. Tam ruchem kierować za-
częli policjanci, co nie spodo-
bało się manifestantom. 

Decyzją organizatora pro-
testów Sebastiana Walczaka 
zgromadzeni przeszli kilka-
dziesiąt metrów dalej i spowal-
niali ruch na przejściu dla pie-
szych przy skrzyżowaniu ul. 
Długosza i Barlickiego. Tam 
jednak także pojawili się mun-
durowi, którzy pokrzyżowali 
plany strajkujących. Kilku-
krotnie uniemożliwali im wej-
ście na „zebrę” i przepuszczali 
nadjeżdżające samochody.

Po kilkunastu minutach oso-
by protestujące rozeszły się. 
Zapowiadają już jednak, że ko-

lejne protesty będą miały inną 
formę. Jaką? Tego na razie nie 
zdradzają.

Mniejsza frekwencja 
przez koronawirusa?

W naszym mieście frekwen-
cja na demonstracjach maleje 
każdego dnia, a jak się okazuje, 
przyczyną takiej sytuacji może 
być… kwarantanna niektórych 

uczestników.
Pod koniec października uli-

cami Kutna przeszedł marsz, 
w którym udział według sza-
cunków organizatora wzięło 
nawet 500 osób. Od tamtej 
pory jednak frekwencja na 
protestach stale maleje. Co 
może być tego przyczyną?

– Jest nas coraz mniej, mamy 
pandemię i pamiętajmy o trzy-

maniu dystansu, 
starajmy się dbać 
o siebie i swoich 
najbliższych. (…) 
Mam mnóstwo 
wiadomości od 
osób, które były 
z nami wcześniej, ale 
teraz są na kwarantannie, izo-
lacji albo po prostu są chore 
– mówił  niedawno do uczest-
ników protestów Sebastian 

Walczak z No-
wej Lewicy.

Organizator kutnowskich 
protestów podkreśla, że „wal-
ka trwa” i organizowane będą 
kolejne manifestacje w Mie-
ście Róż. Nawiązał także do 
medialnych doniesień o rzeko-
mych planach użycia siły przez 
policję względem demonstran-
tów w całym kraju.

– Dziękuję, że jesteście mimo 
przeciwności. Frekwencja jest 
mniejsza niż dwa tygodnie 
temu, ale nasza walka dalej 
trwa. Nie tylko w Kutnie, ale 
w całej Polsce. Pokazujemy ja-
sno, że nie pozwolimy, aby ten 
wyrok Trybunału Konstytucyj-
nego nie wszedł w życie – ko-
mentował Walczak.

– Okazuje się, że Kaczyń-
ski chciał użyć siły przeciwko 
nam, demonstrującym. Na 
szczęście komendant policji 
się nie zgodził i o mało nie wy-
leciał. Oni się boją i nawet ta-
kie najmniejsze protesty dają 
jasny sygnał, że nie godzimy 
się na to, co się dzieje w kraju 
– mówi S. Walczak. •

Wciąż protestują w Kutnie,Wciąż protestują w Kutnie,
ale frekwencja coraz mniejszaale frekwencja coraz mniejsza

Pod koniec października na ulicach Kutna 
protestowało nawet 500 osób. Teraz 

frekwencja jest o wiele mniejsza.

FOT. WOT
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Pandemia koronawirusa sprawi-
ła, że tegoroczne obchody Naro-
dowego Święta Niepodległości 
w całym kraju były obchodzone 
skromnie i kameralnie. Podobnie 
było w Kutnie. Miejski samorząd 
nie zapomniał jednak o symbo-
licznym uczczeniu 102. rocznicy 
odzyskania niepodległości przez 
Polskę.

W przededniu Narodowego Święta 
Niepodległości władze Kutna rozdały 
mieszkańcom kilkaset flag państwo-
wych. Na ul. Królewskiej pojawili się 
wiceprezydenci Kutna Jacek Bocz-
kaja i Zbigniew Wdowiak, a także 
naczelnik Wydziału Kultury, Promocji 
i Rozwoju Michał Adamski i dyrek-
tor Muzeum Regionalnego w Kutnie 
Grzegorz Skrzynecki, którzy spre-

zentowali mieszkańcom Miasta Róż 
kilkaset biało–czerwonych flag.

– Rozdajemy na ul. Królewskiej flagi 
państwowe i chcemy żeby w każdym 
oknie, na każdym balkonie w mieście 
taka flaga była. Jest to symbolem naszej 
jedności w tym ważnym dniu i tym cięż-
kim okresie. Jest to szczególnie ważne, 
także wywieśmy wszyscy flagi i życzę 
Państwu, miłego i spokojnego święto-
wania – mówił Jacek Boczkaja, wice-
prezydent Kutna.

– Kultywujemy tradycję. Co roku roz-
dajemy około 500 flag, w tym roku też 
kilkaset. To jest najważniejsze, polska 
biało–czerwona flaga od pokoleń jed-
noczy Polaków i wierzę, że w tym roku 
również tak będzie – komentował Mi-
chał Adamski, naczelnik Wydziału 
Kultury, Promocji i Rozwoju w UM 
Kutno.

Z kolei 11 listopada wiceprezydenci 
Kutna Jacek Boczkaja i Zbigniew 
Wdowiak, a także przewodniczący 
Rady Miasta Kutno Mariusz Sikora 
złożyli kwiaty pod pomnikiem Marszał-
ka Józefa Piłsudskiego. Znicze zapalili 
ponadto przedstawiciele Wojska Pol-
skiego.

Następnie delegacja udała się pod 
pomnik dra Antoniego Troczewskiego. 
Skromną uroczystość poprowadził Mi-
chał Adamski – naczelnik Wydziału 
Kultury, Promocji i Rozwoju w UM 
Kutno.

Ponadto kutnowski samorząd upa-
miętnił ten wyjątkowy dzień w jeszcze 
jeden sposób – z okazji Narodowego 
Święta Niepodległości budynek UM 
Kutno został podświetlony wyjątkową 
iluminacją w biało–czerwonych bar-
wach. •

Władze Kutna uczciły Władze Kutna uczciły 
Narodowe Święto NiepodległościNarodowe Święto Niepodległości

MATERIAŁ PROMOCYJNY
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Trwa zbiórka korków dla 
chorego na mukowiscy-
dozę Boryska z Kutna. 
Chłopczyk ma niespełna 
trzy latka i niestety jego 
dzieciństwo odbiega od 
beztroskiego. Jego rodzice 
zwracają się o pomoc do 
ludzi dobrego serca.

– O chorobie dowiedzieliśmy 
się z badań przesiewowych. Na 
początku po urodzeniu Borys 
zamiast przybywać na wadze 
to spadał. W Kutnie lekarze nie 
mogli znaleźć przyczyny i po 
dwóch tygodniach odesłali go 
do Łodzi na Sporną. W Łodzi 
był karmiony sondą, co sprawi-
ło że ta waga wzrosła. Po dwóch 
tygodniach przy wypisie Borysa 

z Łodzi otrzymaliśmy telefon 
z Centrum Leczenia Mukowi-
scydozy o przybycie na badanie 
chlorków w pocie. Chlorki były 
zawyżone i diagnoza była oczy-
wista – mukowiscydoza. Po raz 
kolejny zostaliśmy w szpitalu 
na 2 tygodnie, aby uczyć się 
wszystkiego po kolei: robienia 
inhalacji, dawkowania kreonu 
do jedzenia oraz podawania 
innych leków – wspominają ro-
dzice małego Boryska.

Choroba nie jest łaskawa dla 
Boryska, bowiem są już pierw-
sze nieodwracalne zmiany na 
płucach. Dodatkowo wątroba 
nie wytrzymuje już od nad-
miaru antybiotyków i leków. 
Zatrważające są też dane staty-
styczne – średnia długość życia 
z mukowiscydozą w Polsce to 

zaledwie 21 lat…
– Aktualnie Borys przyjmu-

je kreon do jedzenia w przeli-
czaniu na 1 g tłuszczu. Wyko-
nujemy dziennie 3 inhalacje, 
a w okresie infekcji wzrasta do 
5–6 dziennie. Przez obniżoną 
odporność często ma anty-
biotyki, czego skutkiem już są 
podwyższone parametry wą-
trobowe. Niestety ma też już 
nieodwracalne zmiany na płu-
cach,które przez chorobę po 
prostu niszczeją – mówi pani 
Ilona, mama Boryska.

Na facebooku trwa urodzino-
wa zbiórka pieniędzy dla Bory-
ska. 

Rodzice chłopca zwracają się 
o pomoc i na przykład zbie-
ranie plastikowych nakrętek. 
Można je zostawiać w  Kutnie:

– Gabinet Logopedyczny Moni-
ka Stolińska Listopada 16
– Szkoła Podstawowa 
nr 5 Konduktorska 13
– Sklep Najtaniej w mieście Plac 
Wolności 2
– Sklep mięsny Zbyszko na 
Zamoyskiego 4
– OSM Radomsko na Podrzecz-
nej 9
– Salon fryzjerski Duet 
na Listopada 34
– Salon kosmetyczny Monika 
Brylska Słowackiego 7
– Apteka Hipokrates Sowińskie-
go 8
– Apteka CALENDULA Grun-
waldzka 1
– Parafia św. Bartłomieja 
w Strzegocinie •

W zeszłym tygodniu rozpo-
częło się sadzenie drzew 
w naszym mieście. – W 
tym roku, z wiadomych 
przyczyn, ograniczamy się 
tylko do realizacji nasa-
dzeń kompensacyjnych 
wynikających z decyzji ad-
ministracyjnych – poda-
je Biuro Zieleni Miejskiej 
w Kutnie.

Jak wynika z informacji 
przekazanych przez Biuro 
Zieleni Miejskiej, w sumie 
w naszym mieście pojawi się 
ponad 150 drzew. Będą to 
klony zwyczajne, klony polne, 
klony czerwone, lipy drobno-
listne, jarzęby, robinie kuliste 
i jesiony.

– Dodatkowo zamówiliśmy 
kilka sztuk platanów, am-
browców i jarzębin ozdob-
nych. Drzewa pojawią się 
m.in. na ul. Szpitalnej, Tro-
czewskiego i Marii Skłodow-
skiej–Curie. Warto wspo-
mnieć, że na terenie Parku 
nad Ochnią wysadzimy ponad 
30 drzew – podaje Biuro Zie-
leni Miejskiej.

Ponadto w ramach prac 
na Placu Wolności, Rynku 
Zduńskim i zakończonej już 
rewitalizacji USC, Wydział In-
westycji w ramach nasadzeń 
zastępczych wysadzi ponad 
100 drzew. •

Posadzą ponad 
150 nowych drzew

Niewykluczone, że oso-
cze od ozdrowieńców 
będzie pobierane w kut-
nowskim szpitalu. Obec-
nie jest to możliwe jedy-
nie w Łodzi.

O to, czy mając na uwadze 
fakt, że osocze w obecnej sy-
tuacji pandemii koronawiru-
sa jest tak potrzebne, można 
uruchomić punkt w Kutnie 
pytała ostatnio Martyna 
Stasiak, asystentka posłan-

ki Agnieszki Hanajczyk. 
Jak się okazuje, dyrekcja Re-
gionalnego Centrum Krwio-
dawstwa i Krwiolecznictwa 
daje „zielone światło” dla 
tego przedsięwzięcia.

– Aktualnie w terenowym 
punkcie pobrań w Kutnie 
nie ma możliwości pobie-
rania osocza od ozdro-
wieńców. Jedynym miej-
scem gdzie pobierane jest 
osocze od ozdrowieńców 
jest nasza główna siedziba 

w Łodzi. Z racji, iż punkt 
pobrań w Kutnie posiada 
na wyposażeniu separator 
do poboru osocza rozważa-
ne jest wdrożenie również 
w Kutnie tej procedury. 
RCKiK w Łodzi otrzymał 
pismo od zarządu Szpitala 
z informacją, że szpital zo-
stał przekształcony w covi-
dowy. Nasz punkt pobrań 
nadal jest otwarty ze wzglę-
du na odrębne wejście – in-
formuje Edyta Wcisło, dy-
rektor RCKiK w Łodzi. •

W Kutnie będąW Kutnie będą
pobierać osoczepobierać osocze
od ozdrowieńców?od ozdrowieńców?

W okolicach Galerii Różanej 
i Małej Ligi Baseballowej roz-
poczęła się długo wyczekiwa-
na budowa  marketu sieci Le-
roy Merlin w Kutnie.

O budowie Leroy Merlin w na-
szym mieście mówiło się już od kil-
ku lat. Teraz inwestycja wreszcie 
ma zostać sfinalizowana i na pla-
cu budowy pojawiły się już pierw-
sze maszyny. Wykonawca, firma 
Daldehog Poland Sp. z o.o. grodzi 
obecnie teren inwestycji. Pojawi-
ły się też pierwsze kontenery sta-

nowiące zaplecze placu budowy. 
Opóźnienia w realizacji inwestycji 
spowodowała obecna sytuacja na 
świecie związana z koronawirusem.

– Budowa miała zacząć się 
w czerwcu tego roku, ale wiadomo 
już, że prace się nie rozpoczną. W 
związku z epidemią koronawirusa 
władze LM przesunęły inwestycję 
o kilka miesięcy – mówił w czerw-
cu prezydent Kutna Zbigniew Bu-
rzyński. 

Leroy Merlin ma być usytuowany 
przy ul. Kościuszki, w pobliżu galerii 
handlowej, małej ligi baseballowej. •

Borysek z Kutna walczyBorysek z Kutna walczy
z mukowiscydoząz mukowiscydozą

Ruszyła budowa Leroy MerlinRuszyła budowa Leroy Merlin
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W związku z przekształce-
niem Kutnowskiego Szpi-
tala Samorządowego Sp. 
z o.o. na placówkę zakaźną, 
Starosta Kutnowski wydał 
ważny komunikat na temat 
biężącej działalności pla-
cówki.

Przypomnijmy, na podstawie 
decyzji Wojewody Łódzkiego 
z dnia 22 października 2020 
roku ,,Kutnowski Szpital Sa-
morządowy” Sp. z o.o. w Kut-

nie został zobowiązany od dnia 
30 października 2020 roku 
do odwołania, do realizacji 
świadczeń opieki zdrowotnej  
w związku z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalcza-
niem COVID–19.

Mając na uwadze dobro 
i bezpieczeństwo pacjentów 
z terenu powiatu kutnow-
skiego Starosta Kutnowski 
informuje, iż po ustaleniach 
z Wojewodą Łódzkim zacho-
wana została ciągłość funkcjo-

nowania następujących porad-
ni specjalistycznych:

1.Poradni Chirurgii Ogólnej,
2.Poradni Onkologicznej,
3.Poradni Neurologicznej,
4. Poradni Dermatologicznej,
5. Poradni Zdrowia Psychicz-

nego i Poradni Leczenia Uza-
leżnień,

6. Poradni Ginekologiczno– 
Położniczej,

7. Poradni Chirurgii Urazo-
wo–Ortopedycznej,

8. Poradni Rehabilitacyjnej,
9. Poradni Laryngologicznej,
a także Nocnej i Świątecznej 

Opieki Zdrowotnej (NPL) oraz 
Zakładu Opiekuńczo – Lecz-
niczego (ZOL), działających 
w ramach ,,Kutnowskiego 
Szpitala Samorządowego” Sp. 
z o.o. w Kutnie.

Działalność zachowała rów-
nież Stacja Dializ, będąca sa-
modzielnym podmiotem lecz-

niczym, tj. DaVita Sp. z o.o. 
Stacja Dializ w Kutnie.

– Nadmieniam ponadto, iż 
zgodnie z pismem Wojewody 
Łódzkiego właściwym w zakre-
sie zabezpieczenia pacjentów 
z terenu powiatu kutnowskie-
go, niechorujących a COVID 
– 19 jest Zespół Opieki Zdro-
wotnej w Łowiczu oraz Zespół 
Opieki Zdrowotnej w Łęczycy 
– informuje starosta kutnow-
ski Daniel Kowalik. •

Ważny komunikat Starosty Kutnowskiego Ważny komunikat Starosty Kutnowskiego 
w sprawie działalności szpitala w Kutniew sprawie działalności szpitala w Kutnie

Starosta Kutnowski infor-
muje, że w związku z do-
cierającymi informacja-
mi odnośnie problemów 
z uzyskaniem pomocy le-
karskiej pacjentkom cię-
żarnym z terenu powiatu 
kutnowskiego, podjęto 
czynności wyjaśniające 
w tej sprawie.

Z uzyskanych od służb 
Wojewody Łódzkiego oraz 
informacji ZOZ w Łowiczu 
oraz ZOZ w Łęczycy wyni-
ka, że wymienione szpitale 
dysponują możliwościami 

udzielania świadczeń pa-
cjentkom ciężarnym i nie 
wystąpują w tym zakresie 
problemy lokalowe i ka-
drowe.

Starostwo Powiatowe 
w Kutnie na bieżąco mo-
nitoruje sytuację związa-
ną z dostępnością świad-
czenia usług zdrowotnych 
pacjentkom ciężarnym 
z terenu powiatu kutnow-
skiego. Na chwilę obecną 
nie odnotowano żadnego 
przypadku odmowy pomo-
cy kobietom ciężarnym. •

Czynności wyjaśniające Czynności wyjaśniające 
ws. pacjentek ciężarnychws. pacjentek ciężarnychDzięki staraniom Starosty 

Kutnowskiego udało się zachować 
ciągłość funkcjonowania wielu 
poradni specjalistycznych.

MATERIAŁ PROMOCYJNY

ŻYCZENIA
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Sytuacja związana z koro-
nawirusem w naszym kraju, 
a także powiecie kutnow-
skim wciąż jest niestabilna 
i przybywa zakażeń oraz 
zgonów. We wtorek poin-
formowano o śmierci ko-
lejnych czterech osób z na-
szego powiatu, które były 
zakażone COVID-19.

Według danych podanych 
przez WCZK Urzędu Woje-
wódzkiego w Łodzi, w powiecie 
kutnowskim w ciągu ostatniej 
doby odnotowano 50 nowych 
przypadków zakażenia koro-
nawirusem i obecnie w naszej 
okolicy jest 1295 chorych osób 
(aktywne przypadki).

W tej chwili na kwarantannie 
przebywa 2373 mieszkańców 
powiatu kutnowskiego, 32 jest 
objętych nadzorem epidemio-
logicznym. Ponadto łączna 
liczba ozdrowieńców to 433 
osoby.

Niestety, we wtorek tragicz-
ne wieści napłynęły ze szpitali 
w naszym regionie. W ciągu 
ostatniej doby odnotowa-
no zgony czterech pacjentów 
z powiatu kutnowskiego, któ-
rzy byli zakażeni koronawiru-
sem. Są to:

• 55–letni mężczyzna. Był 
hospitalizowany w szpitalu 
w Łowiczu. Posiadał schorze-
nia współistniejące. Pacjent 
pochodził z powiatu kutnow-
skiego.

• 68–letni mężczyzna. Był 
hospitalizowany w szpitalu 
w Łęczycy. Posiadał schorze-
nia współistniejące. Pacjent 
pochodził z powiatu kutnow-
skiego.

• 73–letni mężczyzna. Był 
hospitalizowany w szpitalu 
w Kutnie. Posiadał schorzenia 
współistniejące. Pacjent pocho-

dził z powiatu kutnowskiego.
• 83–letni mężczyzna. Był 

hospitalizowany w szpitalu 
w Kutnie. Posiadał schorzenia 
współistniejące. Pacjent pocho-
dził z powiatu kutnowskiego
Sytuacja epidemiologicz-
na w powiecie kutnow-
skim (stan na 17.11.2020):
• Liczba nowych zakażeń 
w cigu doby: 50
• Aktualnie chorych: 1295
• Liczba ozdrowieńców: 433
• Liczba osób, które zmarły: 16
• Liczba osób w kwarantannie 
wg decyzji PSSE: 2373
• Liczba osób objętych nadzo-
rem epidemiologicznym: 32
• Liczba osób, dotychczas za-
każonych SARS-CoV-2: 1744

Obostrzenia wprowadzone 
do końca listopada

Rząd wprowadził ostatni etap 
obostrzeń przed ewentualnym 
całkowitym lockdownem na-
zywanym „narodową kwaran-
tanną”. Przynajmniej do końca 
listopada obowiązywać będzie 
szereg nowych obostrzeń, któ-
re najmocniej dotykają szkół, 
handlu czy instytucji kultury. 
Pojawiły się też informacje 
dotyczące szczepionki na CO-
VID–19.

– Koronawirus odebrał nam 
możliwość normalnego życia. 
Dlatego tak bardzo wyglądamy 
sygnałów przełomu. I naresz-
cie dobre wieści zaczynają do 
nas docierać – pierwsze sy-
gnały stabilizacji to dowód, że 
ostatnie obostrzenia przynoszą 
skutki, a dyscyplina ma sens – 
mówił kilka dni temu premier 
Mateusz Morawiecki.

Obostrzenia obowiązujące do 
29 listopada 2020:

EDUKACJA, KULTURA, 
SPORT

– Klasy 1–3 w szkołach pod-
stawowych – nauka zdalna od 
9 listopada do 29 listopada

– Przedłużenie nauki zdalnej 
w klasach 4–8 szkół podstawo-
wych i ponadpodstawowych 
do 29 listopada

– Szkoły wyższe i ponadpod-
stawowe w trybie zdalnym

– Wydarzenia sportowe bez 
udziału publiczności

– Zawieszona działalność ba-
senów, aquaparków, siłowni

ŻYCIE SPOŁECZNE
– Zamknięte placówki kul-

tury – teatry, kina, muzea, 
galerie sztuki, domy kultury, 
ogniska muzyczne etc. do 29 
listopada

– Kościoły 1 os/15m2 do 29 
listopada

– W godzinach 8:00–16:00 
od poniedziałku do piątku 
przemieszczanie się osób do 16 
r.ż. pod opieką dorosłego

– Ograniczenie zgromadzeń 
publicznych do max. 5 osób

– Zakaz organizowania spo-
tkań i imprez

– Zalecenie ograniczenia 
przemieszczania się osób 70+ 
(z wyjątkiem obowiązków 
zawodowych i zaspokajania 
niezbędnych potrzeb życia co-

dziennego oraz sprawowania 
lub uczestniczenia w sprawo-
waniu kultu religijnego, w tym 
czynności lub obrzędów religij-
nych)

GOSPODARKA
– Zamknięcie sklepów w ga-

leriach handlowych (otwarte 
pozostają sklepy: z artykułami 
spożywczymi, kosmetycznymi, 
toaletowymi oraz środkami 
czystości, wyrobami medycz-
nymi i farmaceutycznymi, 
artykułami remontowo–bu-
dowlanymi, artykułami dla 
zwierząt, prasą oraz usługi)

– Pozostały handel: w skle-
pach do 100m2 – 1 os/10 m2, 
a sklepach powyżej 100 m2 – 1 
os/15m2 do 29 listopada

– Hotele dostępne tylko dla 
gości przebywających w podró-
ży służbowej do 29 listopada

– Zawieszenie działalności 
sanatoriów

– Zakaz działalności stacjo-
narnej lokali gastronomicz-
nych (jedynie na wynos i do-
wóz)

– W transporcie publicznym 
zajętych 50% miejsc siedzą-
cych lub 30% wszystkich. •

Kutnowski magistrat 
otrzymał zwrot pienię-
dzy za naprawę miej-
skiej fontanny. Chodzi 
o incydent z udziałem 
policyjnego radiowozu.

– Na konto urzędu od 
ubezpieczyciela poli-
cji wpłynęła kwota 96 
924,00 zł tj. całkowity 
zwrot kosztów naprawy 
fontanny miejskiej na 
Placu Piłsudskiego – po-
informowało w ostatnich 
dniach biuro prasowe 

Urzędu Miasta Kutno.
Przypomnijmy, w lip-

cu tego roku policjanci 
podejmujący pilną in-
terwencję na Placu Pił-
sudskiego, gdzie miało 
dojść do awantury po-
między kilkoma osoba-
mi, zaparkowali radio-
wóz na fontannie. Po 
zakończeniu interwen-
cji próbowali odjechać 
z miejsca, jednak kon-
strukcja fontanny nie wy-
trzymała, ugięły się płyty 
i radiowóz został unieru-
chomiony. •

Miasto dostało pieniądzeMiasto dostało pieniądze
za zniszczoną fontannęza zniszczoną fontannę

Naprawa fontanny kosztowała 
ponad 96 tysięcy zł0tych.

We wtorek poinformowano o zgonach 
czterech osób z powiatu kutnowskiego, 

które były zakażone COVID-19.

FOT. WOT

Koronawirus nie odpuszcza w regionieKoronawirus nie odpuszcza w regionie
Są kolejne zgony osób zakażonych COVID-19Są kolejne zgony osób zakażonych COVID-19
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Wspólna akcja ARiMR 
i Starostwa Powiatowego w 
Kutnie dotycząca rozdawa-
nia chryzantem cieszyła się 
w ostatnich dniach wielkim 
zainteresowaniem miesz-
kańców Kutna i okolic.

Powiat Kutnowski pozyskał 
chryzantemy od Agencji Re-
strukturyzacji i Modernizacji 
Rolnictwa. Są to kwiaty, które 
hodowcy przekazali do ARiMR 
w związku z zamknięciem 

cmentarzy w okresie Wszyst-
kich Świętych. Hodowcy teraz 
otrzymają pomoc finansową 
od ARiMR.

 – Akcja cieszyła się wiel-
kim zainteresowaniem wśród 
mieszkańców. Odzew ze 
strony mieszkańców, którzy 
chcieli pozyskać chryzantemy 
przerósł nasze i hodowców 
oczekiwania – mówi Tomasz 
Walczewski, członek Zarządu 
Powiatu Kutnowskiego, który 
koordynował całą akcję.

Chryzantemy rozdawane były 
przez kilka dni na placu przed 
Wydziałem Komunikacji i Dro-
gownictwa przy ul. Królowej 
Jadwigi 7. Starostwo pozyska-
ło łącznie ponad 6,5 tysiąca 
kwiatów – zarówno ciętych, 
jak i doniczkowych. W akcję 
zaangażowano 12 dostawców 
kwiatów z naszego regionu.

Producenci kwiatów nie kryją 
zadowolenia ze wspólnej akcji 
ARiMR i Starostwa Powiato-
wego w Kutnie. 

– Gdyby cmentarze na 
Wszystkich Świętych były 
otwarte, to my byśmy sprzeda-
li te kwiaty i wszystko byłoby 
dobrze. A tak pojawił się duży 
problem, ale na całe szczęście 
zorganizowano akcję pomo-
cową i ARiMR odkupił od nas 
kwiaty – mówi Krystyna Gme-
rek, jedna z producentek kwia-
tów z Kutna.

Kobieta jest zbudowana po-
stawą wielu osób, które po 
ogłoszeniu decyzji związanej z 
zamkniętymi cmentarzami do-

słownie ruszyły na pomoc.
– Akcja „pomóż kwiaciarzowi” 

była piękna, dużo osób do nas 
podjeżdżało. Mieliśmy symbolicz-
ną cenę, bo wówczas nie wiedzie-
liśmy jeszcze o akcji ARiMR, ale 
wiele osób kupowało od nas kwia-
ty, nawet do bloków na balkony. 
To była taka solidarność, aż płakać 
ze wzruszenia się chciało. Dobrze, 
że ARiMR teraz też wyciągnął do 
nas pomocną dłoń, bo kwiaty tra-
fią do innych osób, a nie na śmiet-
nik – dodaje pani Krystyna. •

REKLAMA

Akcja Starostwa Powiatowego w 
Kutnie i ARiMR cieszyła się wielkim 

zainteresowaniem wśród mieszkańców.

FOT. PANORAMA KUTNA

Tysiące chryzantem rozeszło się w mgnieniu okaTysiące chryzantem rozeszło się w mgnieniu oka
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Przedsiębiorstwo Wodo-
ciągów i Kanalizacji (PWiK) 
Sp. z o.o. z siedzibą w Kut-
nie, ul. Przemysłowa 4  
prowadzi działalność go-
spodarczą, której głów-
nym zadaniem jest zaopa-
trywanie ludności w wodę 
i odprowadzanie ścieków 
mieszkańców Kutna i miej-
scowości ościennych. 

PWiK Sp. z o.o. w Kutnie eks-
ploatuje około 240 kilometrów 
sieci wodociągowej i ponad 
180 kilometrów sieci kanaliza-
cyjnej. Eksploatowane ujęcia 
wody zaspokajają bieżące po-
trzeby mieszkańców i funkcje 
gospodarcze Miasta Kutno. 
Spółka planuje modernizacje 
sieci wodociągowych poprzez 
sukcesywną wymianę istnie-
jących przyłączy i sieci wodo-
ciągowych, według kryterium 
oceny stanu technicznego i 
występującej awaryjności. W 
chwili obecnej zdecydowa-
na większość nieruchomości 
znajdujących się na terenie 
miasta ma możliwość korzy-
stania z sieci wodociągowej. 
Powstają jednak nowe rejony, 
które podlegają rozbudowie  
i w związku z tym konieczna 
jest budowa nowych sieci wo-
dociągowych i kanalizacyjnych.

PWiK Sp. z o.o. posiada 
swoje Laboratorium, którego 
pracownicy pobierają próbki 
i wykonują badania wody na 
potrzeby własne i w ramach 
zleceń od klientów zewnętrz-
nych. Zakres świadczonych 
usług obejmuje badania: fi-
zyko–chemiczne i mikrobio-
logiczne wody (zakres badań 
wraz z cennikiem znajduje się 
na stronie www.pwik.kutno.

pl). Dla klientów zewnętrznych 
oferuje wykonywanie badań z 
indywidualnych ujęć wody oraz 
na potrzeby odbiorów przyłą-
czy wodociągowych, odbiorów 
lokali użyteczności publicznej 
wymaganych przez Państwowy 
Powiatowy Inspektorat Sani-
tarny, nadzór budowlany itp.  

Nasze Przedsiębiorstwo jako 
jedyne w Kutnie i jedno z nie-
licznych w naszym wojewódz-
twie oferuje swoim klientom 
usługi w zakresie diagnostyki 
kanalizacji sanitarnej, desz-
czowej oraz ogólnospławnej 
w zakresie średnic rur od 150 
mm do 800 mm. Usługa wy-
konywana jest przez specjalnie 
przeszkolony zespół, profesjo-

nalnym, najnowszym sprzę-
tem niemieckiej firmy iPek 
Spetzial–TV zabudowanym 
na samochodzie Citroen Jum-
per, zdalnie sterowaną kame-
rą Rovver z obrotową głowicą 
rejestrującą kolorowy obraz. 
Posiadamy także dwa samo-
chody (Volvo, Mercedes) ze 
specjalistyczną zabudową do 
udrażniania i czyszczenia rur  
w systemie kanalizacji sanitar-
nej jak i deszczowej. Czyszcze-
nie kanałów odbywa się meto-
dą hydrodynamiczną.  

W bieżącym trudnym dla 
wszystkich 2020 roku zrealizo-
waliśmy wiele ważnych inwe-
stycji. Prace przy budowie sie-
ci wodociągowej prowadzone 

były między innymi w:
– ul. Porzeczkowej Ø 110 o 

długości 200 mb,
– ul. Fijałkowskich Ø 110 o 

długości 120 mb,
– ul. Rychtelskiego Ø 110 o 

długości 130 mb,
– ul. Słonecznej Ø 110 o dłu-

gości 440 mb,
– ul. Bukowej Ø 160 o długo-

ści 170 mb.
Wykonaliśmy również prze-

budowę sieci wodociągowej w 
ul. Sklęczkowskiej, która pole-
gała na wymianie starego ruro-
ciągu z rur żeliwnych Ø 200 na 
rury PE o średnicy 355 o łącz-
nej długości 460 mb oraz prze-
budowę węzłów w ul. Jesien-

nej/Gołębiej, Kukułczej oraz 
w odgałęzieniu ul. Jesiennej. 
Inwestycje prowadzone były 
także przy budowie sieci kana-
lizacji sanitarnej na osiedlu Łą-
koszyn – ul. Bukowa o długości 
245 mb wraz z przepompownią 
ścieków. 

Aktualnie realizujemy inwe-
stycje polegające na budowie 
kanalizacji sanitarnej w:

– ul. Piwnej o długości 50 mb,
– ul. Gadomskiego o długości 

25 mb,
– ul. Łąkoszyńskiej o długości 

232 mb
– ul. Łódzkiej o długości 420 

mb.
Na Stacji Uzdatniania Wody 

przy ul. Granicznej, w ramach 
przetargu nieograniczonego 
sektorowego, wyłoniono wy-
konawcę na roboty budowlane 
polegające na remoncie zbior-
nika retencyjnego, wykonaniu 
napraw powierzchniowych 
elementów konstrukcyjnych 
zbiornika.

Przedsiębiorstwo Wodocią-
gów i Kanalizacji Sp. z o.o. 
stara się o środki z umorze-
nia pożyczki z Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowi-
ska i Gospodarki Wodnej w 
Łodzi w kwocie 5.236.118,15 zł. 
Warunkiem umorzenia jest re-
alizacja zadania: „Rozbudowa 
systemu kanalizacyjnego na te-
renie Miasta Kutna”. Podpisa-
nie umowy planujemy jeszcze 
w tym roku. •

To oni zaopatrują całe Kutno w wodęTo oni zaopatrują całe Kutno w wodę
Zaglądamy do Przedsiębiorstwa Wodociągów i KanalizacjiZaglądamy do Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji

Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Kutnie
ul. Przemysłowa 4, 99-300 Kutno / Telefon: 24 253 33 20 / E-mail: biuro@pwik.kutno.pl

Jednym z głównych zadań 
PWiK jest zaopatrywanie 

mieszkańców Kutna w wodę.
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ZGŁOSZENIA AWARII:
Awarie prosimy zgłaszać

pod numerami telefonów:

– w dni robocze w godzinach
od 6:00 do 15:00:

 24 2510769,
 24 2547461

– w pozostałych godzinach:

 24 2542946
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MATERIAŁ PROMOCYJNY

Szlachetna Paczka wystar-
towała! Oficjalnie otwarta 
została już baza potrzebu-
jących rodzin włączonych 
do tegorocznej edycji pro-
gramu – nie brakuje osób z 
powiatu kutnowskiego.

– Baza Szlachetnej Paczki 
wystartowała 14 listopada i do 
tej pory mamy zakwalifikowa-
nych 17 rodzin. Są to głównie 
osoby starsze, osamotnio-
ne, samotni rodzice, rodziny 
z dziećmi niepełnosprawnymi 

oraz rodziny po zdarzeniach 
losowych. Siedem rodzin na-
dal czeka na darczyńców. Na 
bieżąco napływają jeszcze ro-
dziny do naszej bazy i będą się 
pojawiać do końca listopada – 
mówi Justyna Szymańska, 
liderka Szlachetnej Paczki 
w powiecie kutnowskim.

Aby zostać darczyńcą i przy-
gotować paczkę, wystarczy 
wybrać rodzinę i wspólnie ze 
znajomymi czy przyjaciółmi 
spełnić nie tylko konkretne 
potrzeby, ale i marzenia osób 
potrzebujących, o które czę-

sto wstydzą się prosić. W tym 
trudnym roku Szlachetna 
Paczka jest potrzebna bardziej 
niż kiedykolwiek.

– Ten rok jest dla nas bardzo 
trudny. Pandemia ogranicza 
nasze działania. Wiele z nich, 
realizowaliśmy zdalnie, mię-
dzy innymi szkolenia wolon-
tariuszy odbywały się online. 
Jest ciężko, ale zdajemy sobie 
sprawę, że jesteśmy potrzeb-
ni bardziej niż kiedykolwiek. 
Mamy też utrudniony kontakt 
z rodzinami. Spotkania często 
przesuwały się w czasie, z po-

wodu kwarantanny rodziny. 
Ze względów bezpieczeństwa 
bezpośredni kontakt z rodzi-
nami został ograniczony do 
minimum. Dlatego osobiste 
spotkania darczyńcy z wybra-
ną przez niego rodziną, nie 
będą możliwe. Warto jednak 
pamiętać, że każdy darczyńca 
otrzyma po Weekendzie Cu-
dów tzw. Prezent dla Darczyń-
cy. Jest to relacja z dostarcze-
nia paczki. Nasi wolontariusze 
będą się starać przekazać to 
w taki sposób aby każdy Dar-
czyńca czytając relacje czuł się  

jakby tam  był – komentuje Ju-
styna Szymańska.

Szlachetna Paczka to jeden 
z największych i najskuteczniej-
szych programów społecznych 
w Polsce. Mądra pomoc trafia 
do najbardziej potrzebujących 
w ramach Paczki już od 20 lat. 
Tylko w zeszłym roku w działa-
nia Szlachetnej Paczki włączyło 
się ponad 620 tys. osób, a łącz-
na wartość pomocy materialnej 
przekazanej ponad 14 i pół tys. 
rodzin w potrzebie przekroczy-
ła 45 milionów złotych. •

Wystartowała Szlachetna Paczka!Wystartowała Szlachetna Paczka!

POMÓŻ TYM, KTÓRZY MAJĄ MNIEJ SZCZĘŚCIA
WEJDŹ NA WWW.SZLACHETNAPACZKA.PL

I WYBIERZ RODZINĘ.

W tym roku liderem Szlachetnej Paczki 
w powiecie kutnowskim jest 

Justyna Szymańska.
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Z końcem października de-
cyzją Wojewody Łódzkiego 
kutnowski szpital został 
przemianowany na pla-
cówkę covidową. Spotkało 
się to z szeregiem kontro-
wersji i wieloma dysku-
sjami. Wojewoda Tobiasz 
Bocheński wydał obszerny 
komunikat dotyczący ca-
łego zamieszania i obec-
nej sytuacji. Jak zapewnia 
nie cofnie swojej decyzji 
i jego zdaniem "wywołanie 
awantury politycznej wo-
kół placówki jest skrajnie 
nieodpowiedzialne".

– Decyzja wydana przez 
wojewodę na szpital w Kut-
nie była podyktowana me-
rytoryczną analizą zarówno 
pod kątem infrastruktury jak 
i personelu oraz dużym wzro-
stem liczby zakażeń oraz liczby 
osób wymagających hospitali-
zacji. Decyzja ta była również 
konsultowana w gronie wie-

lu ekspertów. Wydanie po-
wyższej decyzji poprzedzone 
było uzgodnieniami zarówno 
z Prezesem KSS Sp. z o.o., jak 
i Starostą Kutnowskim – ko-
mentuje wojewoda Tobiasz 
Bocheński.

Jak czytamy w komunikacie 
wydanym przez wojewodę, 
„mając na względzie koniecz-
ność przygotowania się KSS Sp. 
z o.o. do możliwości udzielania 
świadczeń pacjentom zakażo-
nym wirusem SARS-CoV-2, 
w dniu 22 października 2020 
r. skierowano pismo do Zespo-
łu Opieki Zdrowotnej w Ło-
wiczu i Zespołu Opieki Zdro-
wotnej w Łęczycy w sprawie 
udzielenia Szpitalowi w Kutnie 
wszechstronnej pomocy w ra-
zie konieczności dalszej hospi-
talizacji pacjentów aktualnie 
w niej przebywających oraz 
w zakresie przejęcia na siebie 
ciężaru udzielania świadczeń 
medycznych pacjentom nie-
chorującym na COVID – 19 
z terenu powiatu kutnowskie-
go. O powyższym powiado-
miono również Wojewódzką 

Stację Ratownictwa Medycz-
nego w Łodzi, odpowiadającą 
za dysponowanie zespołów ra-
townictwa medycznego na te-
renie województwa łódzkiego”.

Władze województwa zapew-
niły także kutnowskiemu szpi-
talowi środki ochrony osobi-
stej w znacznej ilości, a także 
przekazały informację o moż-
liwości wsparcia w zakresie 
realizacji prowadzonych dzia-
łań na rzecz przeciwdziałania 
COVID-19 przez żołnierzy 92. 
Batalionu Lekkiej Piechoty 
w Kutnie.

Ponadto z inicjatywy Woje-
wody Łódzkiego, dr Zbigniew 
Deroń – specjalista chorób 
zakaźnych, pracujący w Wo-
jewódzkim Specjalistycznym 
Szpitalu im. dr. Wł. Biegań-
skiego w Łodzi przeprowadził 
szkolenie dla personelu me-
dycznego KSS Sp. z o.o. do-
tyczące zasad opieki nad pa-
cjentami zakażonymi wirusem 
SARS-CoV-2.

– W chwili wydawania de-
cyzji przez Wojewodę szpital 

spełniał wszystkie warunku do 
tego, aby stać się placówką co-
vidową – zarówno pod wzglę-
dem infrastruktury jak i perso-
nelu medycznego. W związku 
z tym, że znaczna część perso-
nelu uchyliła się od świadcze-
nia pracy i pomocy pacjentom 
zostały przez Wojewodę pod-
jęte działania wyjaśniające – 
czytamy w oświadczeniu.

Dodatkowo w związku z pro-
blemami kadrowymi w naszym 
szpitalu, decyzją wojewody 
skierowano do Kutna do pracy 
przy zwalczaniu epidemii 26 
lekarzy i 1 pielęgniarki. Taka 
właśnie liczba miała wcześniej 
rozwiązać umowy z kutnowską 
lecznicą.

– W miarę posiadanych 
możliwości oraz w zależności 
od sytuacji kadrowej w tym 
szpitalu, podejmowane będą 
ewentualne decyzje o kierowa-
niu do pracy kolejnych osób. 
Łódzki Urząd Wojewódzki w 
Łodzi pozostaje w bieżącym 
kontakcie z dyrekcją placówki i 
starostą Kutnowskim – zapew-
nia wojewoda Bocheński.

Według zapewnień Łódzkie-
go Urzędu Wojewódzkiego, 
pacjenci w stanach nagłego 
zagrożenia życia wymagający 
natychmiastowej interwencji 
otrzymają pomoc w szpitalu 
w Kutnie. Ponadto normalnie 
działają przyszpitalne porad-
nie specjalistyczne, ZOL, sta-
cja dializ, a także nocna i świą-
teczna opieka zdrowotna.

– Wykonanie decyzji Woje-
wody Łódzkiego przez szpital 
w Kutnie to kwestia zapewnie-
nia bezpieczeństwa dla miesz-
kańców województwa łódzkie-
go, w tym przede wszystkim 
mieszkańców powiatu kut-
nowskiego. Decyzja Wojewody 
Łódzkiego nie ulega zmianie 
i mamy nadzieję zacznie być 
w najbliższym czasie realizo-
wana. Wywoływanie awantury 
politycznej wokół tego szpitala 
w czasie kiedy zmagamy się 
z ogromnym nasileniem epide-
mii jest skrajnie nieodpowie-
dzialne i na pewno nie służy 
dobru mieszkańców – czytamy 
w oświadczeniu wojewody. •

TOBIASZ BOCHEŃSKI WYDAŁ KOMUNIKAT

Wojewoda nie cofnie decyzji Wojewoda nie cofnie decyzji 
o covidowym szpitalu w Kutnieo covidowym szpitalu w Kutnie
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Kilkunastu policjantów, 
w tym część uzbrojo-
na w tarcze, pojawiło 
się w Dzień Niepodle-
głości na dworcu PKP 
w Kutnie. Wszystko za 
sprawą agresywnych 
pasażerów jednego 
z pociągów. Z pierw-
szych informacji wyni-
kało, że może być to na-
wet stuosobowa grupa!

O pomoc kutnowskich 
policjantów poprosiła 
obsługa pociągu relacji 
Szczecin Główny – War-
szawa Wschodnia. Na 
miejsce zadysponowano 
kilka radiowozów policji 
z Kutna. Część funkcjona-
riuszy, którzy pojawili się 
na dworcu była ubrana 
w specjalne kaski oraz była 
wyposażona w tarcze. 

– Otrzymaliśmy zgłosze-
nie około godziny 11.15 
od kierownika pociągu, że 

składem podróżuje grupa 
około 100 osób, w której 
znajdują się osoby nieprze-
strzegające reżimu sanitar-
nego i zachowują się agre-
sywnie. Pociąg na stacji 
Kutno miał się zatrzymać 
około godz. 11.35 – powie-
działa Panoramie podkom. 
Edyta Machnik, oficer 
prasowy Komendy Powia-
towej Policji w Kutnie.

Mundurowi na miejscu 
wylegitymowali 3 osoby 
wskazane przez kierow-

nika pociągu. Teraz będą 
musieli ponieść konse-
kwencja swoich czynów..

– Wobec 2 z nich skiero-
wane zostaną wnioski do 
sądu za nie przestrzega-
nie zasad reżimu sanitar-
nego tj nie zasłanianie ust 
i nosa, na jedna osobę na-
łożony został mandat kar-
ny za spożywanie alkoho-
lu w miejscu publicznym. 
Pociąg odjechał z dworca 
w Kutnie około godziny 
12.10 – dodaje E. Machnik. •

Zobacz więcej zdjęć na 
www.PanoramaKutna.pl

MUNDUROWI POSTAWIENI W STAN GOTOWOŚCI

Duża akcja policjiDuża akcja policji
na dworcu w Kutniena dworcu w Kutnie

Policjanci byli wyposażeni 
w kaski, tarcze i pałki.

Trzej mężczyźni pobili 
26-latka, bo ten zwrócił 
im uwagę. Dwóch spraw-
ców jeszcze tego samego 
dnia trafiło do policyjnego 
aresztu i usłyszało już za-
rzuty. Zatrzymani byli pod 
wpływem alkoholu. Trze-
ci z nich jest znany policji 
i jego zatrzymanie jest tyl-
ko kwestią czasu.

Do pobicia mężczyzny doszło 
w zeszłym tygodniu przy ul. 
Warszawskie Przedmieście, 
gdzie na miejsce natychmiast 
skierowano policjantów. Zgła-
szająca kobieta oświadczyła, 
że jej partner został pobity 

przez trzech mężczyzn, któ-
rym zwrócił uwagę, żeby od-
sunęli się od jego samochodu.

Jeden z nich na karoserii auta 
ugasił niedopałek papierosa. 
W odpowiedzi na zwróconą 
uwagę usłyszał wulgaryzmy 
i obelgi, a następnie trzech 
mężczyzn zaczęło bić po-
krzywdzonego po głowie oraz 
kopać po całym ciele, a także 
uderzali go butelkami. Po-
krzywdzony odniósł obrażenia 
prawej nogi oraz klatki pier-
siowej i został przewieziony 
do szpitala.

Napastnicy uciekli w niezna-
nym kierunku. Mundurowi 
wraz z kobietą, która oświad-
czyła, że rozpozna sprawców, 

rozpoczęli ich poszukiwania. 
Przy ul. Troczewskiego poli-
cjanci zauważyli dwóch męż-
czyzn, których rysopis odpo-
wiadał podejrzewanym.

Obaj zostali zatrzymani 
i osadzeni w policyjnym aresz-
cie. 41-letni mężczyzna miał 
ponad 3 promile alkoholu 
w organizmie, natomiast 
32-latek prawie dwa promile. 
9 listopada b.r. oboje usłysze-
li zarzuty za pobicie i zostali 
oddani pod dozór policyjny. 
Trzeci sprawca jest znany Po-
licji. Jego zatrzymanie jest tyl-
ko kwestią czasu. Za pobicie 
grozi kara do 3 lat pozbawie-
nia wolności. •

Pobili, bo zwrócił im uwagęPobili, bo zwrócił im uwagę

FOT. PANORAMA KUTNA

W miejscowości Gnojno do-
szło do wypadku drogowe-
go z udziałem dwóch aut 
osobowych. Jedno z nich 
z impetem wpadło i znisz-
czyło przydrożną kapliczkę 
Matki Boskiej!

Do zdarzenia doszło w mi-
niony poniedziałek późnym 
popołudniem. Na miejsce na-
tychmiast zadysponowano 
wszystkie służby ratunkowe 
– straż pożarną i policję z Kut-
na, a także zespół ratownictwa 
medycznego z Łęczycy. Droga 
przez długi czas była całkowicie 
zablokowana.

– 40–letni mężczyzna jadący 
toyotą nie ustąpił pierwszeń-
stwa przejazdu 27–letniej ko-
biecie, która prowadziła samo-

chód marki renault. Mężczyzna 
doznał obrażeń i został zabrany 
do szpitala w Łęczycy – powie-
działa Panoramie podkom. 
Edyta Machnik, oficer pra-
sowy KPP Kutno. •

Auto staranowałoAuto staranowało
kapliczkę Matki Boskiej!kapliczkę Matki Boskiej!

Jedno z aut rozbiło się na 
przydrożnej kapliczce.

FOT. PANORAMA KUTNA
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Często zdarza się, że 
to właśnie policjan-
ci pojawiają się jako 
pierwsi na miejscu wy-
padków, czy też muszą 
podjąć akcję ratowania 
czyjegoś życia. Dlatego 
czekając na przybycie 
pogotowia, nie tracąc 
czasu, sami podejmują 
akcję. Tak też było w 
przypadku policjanta 
z Referatu Patrolowo–
Interwencyjnego kut-
nowskiej policji, któ-
ry uratował 39–latka 
przed wykrwawieniem.

4 listopada około godziny 
11.50 dyżurny kutnowskiej 
komendy otrzymał zgło-
szenie , że na terenie jednej 
z firm w Kutnie doszło do 
wypadku w pracy. Zgodnie 
z przekazanym zgłosze-
niem 39–letniemu męż-
czyźnie obsunął się nóż, 
którym wykonywał prace 
przy wykrawaniu i trafił w 

tętnicę udową prawej nogi.
Natychmiast na miejsce 

skierowany został patrol 
policji. Po przybyciu na 
miejsce mundurowi w 
szatni zastali mężczyznę 
z zakrwawionym prawym 
udem. 39–latek miał zało-
żony opatrunek, z którego 
cały czas sączyła się krew. 
Policjant , który jest kwa-
lifikowanym ratownikiem 
od razu przystąpił do dzia-
łania.

– Dzięki doskonałym 
umiejętnościom udzie-
lania pierwszej pomocy 
przedmedycznej założył 
stazę taktyczną korzysta-
jąc z rzeczy, które znalazł 
w pobliżu.  Zabezpieczył 
ranę opatrunkami uci-
skowymi, wszystko po to 
żeby ograniczyć masyw-
ny krwotok, a pacjent do 
czasu przyjazdu karetki 
pozostał bezpieczny. Po-
licjant rozpoznał również 
u poszkodowanego pierw-
sze objawy wstrząsu hipo-
wolemicznego i przykrył 
mężczyznę ratunkowym 

kocem termicznym. Cały 
czas monitorował funkcje 
życiowe poszkodowane-
go, ponieważ stracił on 
dużo krwi. Po przyjeździe 
karetki mężczyzna został 
przekazany pod opiekę 
medyków i zabrany do 
szpitala w Łęczycy – rela-
cjonuje podkom. Edyta 
Machnik, oficer prasowy 
KPP Kutno.

Jak powiedział rzecz-
nik prasowy wojewódz-
kiej stacji ratownictwa 
medycznego Adam Stęp-
ka „Krwotoki są główną 
przyczyną śmierci po-
szkodowanego w środowi-
sku taktycznym. Przykład 
stanowią misje wojskowe 
w Iraku i Afganistanie 
gdzie spośród 976 zgonów 
aż 888 było spowodowane 
krwotokami. Nic zatem 
dziwnego ze umiejętność 
tamowania krwotoków 
jest kluczową umiejętno-
ścią z zakresu pierwszej 
pomocy nie tylko dla żoł-
nierzy ale również funk-
cjonariuszy policji”. •

Zaledwie kilka godzin wystarczy-
ło, by płoccy policjanci rozwikłali 
sprawę śmierci 43–latka. W schwy-
taniu jego zabójcy duży udział 
miał... czworonożny funkcjona-
riusz z kutnowskiej komendy.

W minioną niedzielę służby zostały 
poinformowane o znalezieniu zwłok 
mężczyzny w jednym z domów na te-
renie powiatu płockiego. Ciało odna-
lazł znajomy denata, który zaniepoko-
ił się brakiem kontaktu z 43–latkiem. 
Przybyli na miejsce policjanci wy-
konywali szereg czynności pod nad-
zorem prokuratora, a zebrane przez 
nich ślady wskazywały, że do śmierci 
mężczyzny najprawdopodobniej ktoś 
się przyczynił. W związku z tymi po-
dejrzeniami śledczy podjęli działania, 
aby jak najszybciej rozwikłać sprawę 
śmierci 43–letniego mieszkańca gmi-
ny Bodzanów.

– W ustaleniu podejrzanego o za-

bójstwo brał udział pies tropiący 
z przewodnikiem z Komendy Powia-
towej Policji w Kutnie. Szybko podję-
te działania przez płockich policjan-
tów, już w niespełna kilka godzin po 
otrzymanym zgłoszeniu, doprowadzi-
ły do zatrzymania 25–latka z powiatu 
płockiego, podejrzanego o zabójstwo 
– komentuje mł. asp. Marta Lewan-
dowska, oficer prasowy KMP Płock.

 Zebrany w sprawie materiał dowo-
dowy pozwolił prokuratorowi przed-
stawić zatrzymanemu zarzut zabój-
stwa i decyzją sądu 25–latek został 
aresztowany.

W ustaleniu podejrzanego o za-
bójstwo brał udział pies tropiący 
z przewodnikiem z Komendy Powia-
towej Policji w Kutnie. Szybko podjęte 
działania przez płockich policjantów, 
już w niespełna kilka godzin po otrzy-
manym zgłoszeniu, doprowadziły do 
zatrzymania 25–latka z powiatu płoc-
kiego, podejrzanego o zabójstwo. •

Pies z Kutna pomógłPies z Kutna pomógł
złapać zabójcęzłapać zabójcę

Nie wykrwawił sięNie wykrwawił się
dzięki policjantowidzięki policjantowi

Termometry wskazują co-
raz niższe temperatury, 
a to zapowiedź wyjątkowo 
trudnego czasu dla osób 
bezdomnych, bezradnych 
i samotnych. – Nie bądźmy 
obojętni, pamiętajmy, że 
nasza pomoc może urato-
wać im życie – apelują kut-
nowscy policjanci.

Mundurowi zwracają się do 
mieszkańców Kutna i okolic 
z prośbą o przekazywanie  in-
formacji o osobach bezdom-
nych, a także samotnych, któ-
re wymagają pomocy.

– Nasze służby patrolowe 
zareagują na każde wezwanie. 
Policja współpracuje z przed-
stawicielami pomocy spo-
łecznej, noclegowniami oraz 
Strażą Ochrony Kolei i Strażą 
Miejską. Podczas wspólnych 
patroli kontrolują miejsca, 
gdzie mogą przebywać osoby 
bezdomne. Osoby zagrożone 
zamarznięciem odwożone są 
do domów, schronisk, nocle-
gowni, ośrodków pomocy spo-
łecznej – komentuje podkom. 
Edyta Machnik, oficer praso-
wy Komendy Powiatowej Poli-
cji w Kutnie.

Jak podkreślają policjan-
ci, w tym szczególnym czasie 

nawet drobne zaniechanie 
może doprowadzić do trage-
dii. Wypity alkohol sprawia, 
że odczuwanie zimna jest inne 
i osoby odurzone alkoholem 
pozostając zbyt długo na ze-
wnątrz mogą narazić się na 
odmrożenia oraz wyziębienie 
organizmu.

– W związku z nadejściem 
okresu jesienno–zimowego, 
a co za tym idzie spadkiem tem-
peratury i zimnymi nocami ape-
lujemy do mieszkańców miasta 
o zwracanie uwagi na osoby 
bezdomne oraz potrzebujące 
pomocy. Czasami wystarczy 
jeden telefon, aby uratować ko-
muś życie  – dodaje E. Machnik.

Równolegle do działań poli-
cji, trwa "Akcja Zima", za którą 
odpowiedzialny jest kutnowski 
MOPS.

– Nasza wspólna kampania 
informacyjna przyczyniła się do 
uwrażliwienia społeczności lo-
kalnej na problem bezdomno-
ści w Kutnie. Mieszkańcy Kutna 
dostarczają do ośrodka ciepłą 
odzież, zawiadamiają odpo-
wiednie służby o miejscu prze-
bywania osób, które wymagają 
udzielenia pomocy – komen-
tują przedstawiciele Miejskiego 
Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Kutnie. •

Informacje o osobach po-
trzebujących wsparcia moż-
na zgłaszać do instytucji 
i organizacji z terenu miasta 
Kutno, a w szczególności do:
 
• Noclegowni– 24 253-43-90 
• Ogrzewalni– 693 887 629 
• Policji– 997  
• Straży Miejskiej– 986 
• Straży Pożarnej– 998 
• Pogotowia– 999 
• Numer alarmowy– 112.

WAŻNE  NUMERY:

FOT. ARCHIWUM / KPP KUTNO

Nie dajmy zamarznąć bezdomnym!Nie dajmy zamarznąć bezdomnym!
Służby szykują się na "Akcję Zima"Służby szykują się na "Akcję Zima"

Mundurowi sprawdzają 
miejsca, w których znajdować 
mogą się osoby bezdomne
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„Jesteśmy Świętym Miko-
łajem, który miesiąc przed 
świętami rozdaje rywalom 
prezenty. Ostatnie wyniki 
biorę na siebie i przepra-
szam kibiców, ale proszę 
o odrobinę wyrozumiałości 
i otuchy dla chłopaków” – 
trener Dominik Tomczak 
komentuje wstydliwą po-
rażkę z ostatnią drużyną 
w tabeli i odnosi się do 
ostatnich słabych wyników 
KS-u Kutno.

„To jest taki mecz, po którym 
ciężko cokolwiek powiedzieć, 
żeby nikogo nie urazić. Nie 
można kierować się emocjami, 
tylko chłodną głową. Na pew-
no spadnie na nas potężna fala 
krytyki. Do tej pory było jej 
już sporo, ale uważam, że nie-
zasłużenie. Nie oszukujmy się, 
kibice wielu rzeczy nie wiedzą, 
a padają pod naszym adresem 
różne oskarżenia” – powie-
dział dziennikarzom po ostat-

nim gwizdku trener Tomczak.
Szkoleniowiec KS-u odniósł 

się do miejsca, które obecnie 
jego drużna zajmuje w III li-
dze, a także krytycznej sytu-
acji kadrowej tuż przed koń-
cem jesiennego grania.

„Przed sezonem, gdybyśmy 
byli w środku tabeli to wszyscy 
biliby brawo i powiedzieliby 
»Dominik wielki trener, 
wielka drużyna, super 
sukces«. A przez to, że 
do dwunastej kolejki 
byliśmy czołową dru-
żyną ligi, rozbudzili-
śmy apetyty i więk-
szość widziała nas 
już w 2 lidze”.

„Sytuacja kadro-
wa od wielu tygodni 
jest u nas bardzo 
ciężka. Nie życzę ni-
komu źle i nie życzę 
żadnemu trenerowi 
sytuacji, jaką ja mam 
teraz. Jestem debiutan-
tem w III lidze i przed 
dzisiejszym meczem mia-

łem… 13 zawodników do dys-
pozycji. Wielu kluczowych za-
wodników z początku sezonu, 
gdzie budowaliśmy swoją po-
zycję i mieliśmy niezłe wyniki, 
teraz nie gra. Musimy rotować 

składem co chwilę, nawet teraz 
przed spotkaniem w ostatniej 
chwili wypadł nam Piotrek 
Kasperkiewicz, który jest fi-
larem środka. To jest jedna 
z przyczyn naszych ostatnich 
słabych wyników”.

Dominik Tomczak określił 
wprost, że jego drużyna po-

pełnia w ostatnich meczach 
błędy, które nie powin-

ny mieć miejsca nawet 
w B Klasie i przez to 

wyrasta na… Świętego 
Mikołaja.

„Popełniamy takie 
błędy, że one nie tyle 
że nie przystają na 
poziomie III ligi, ile 
nie powinny przy-
darzać się nawet w 
A czy B Klasie. W 
ostatnich dwóch me-

czach straciliśmy trzy 
gole po rzutach kar-

nych, dziś dodatkowo 
graliśmy w osłabieniu 

po czerwonej kartce… Jest 
naprawdę ciężko”.

„Z Wasilkowem po raz pierw-
szy od kilku spotkań stworzy-
liśmy sobie naprawdę dużo 
sytuacji. Ale co z tego, skoro 
zabrakło skuteczności i zimnej 
krwi. Moim zdaniem nie byli-
śmy dużo słabsi od Wasilkowa, 
bo nawet grając w osłabieniu 
kreowaliśmy grę. Ale to goście 
mieli chłodną głowę i wykorzy-
stali prezenty, które im dali-
śmy. Mimo że Boże Narodzenie 
jest dopiero za ponad miesiąc, 
to my już jesteśmy Świętym 
Mikołajem i rozdajemy rywa-
lom prezenty”.

Trener KS-u zwraca się tak-
że do kibiców, których prosi 
o odrobinę wyrozumiałości.

„Za wyniki biorę winę na sie-
bie i mogę jedynie przeprosić 
kibiców. Ale proszę też o odro-
binę wyrozumiałości i wspar-
cia dla chłopaków. Krytyka 
jest, była i będzie, ale słowo 
otuchy i wsparcia w ciężkich 
chwilach też by się przydało”. •

Rozdajemy  prezenty  rywalom  jak  Święty  MikołajRozdajemy  prezenty  rywalom  jak  Święty  Mikołaj
TRENER TOMCZAK KOMENTUJE POSTAWĘ KS-U

Pięć porażek w sześciu 
ostatnich meczach – piłka-
rze KS-u Kutno kontynuują 
czarną passę. W miniony 
weekend drużyna Domini-
ka Tomczaka sensacyjnie 
przegrała na własnym bo-
isku 1-4 z ostatnim w tabe-
li KS-em Wasilków, a kilka 
dni wcześniej przegrała 2-3 
z Bronią Radom, choć do 
przerwy prowadziła dwo-
ma golami.

Spotkanie w Radomiu rozpo-
częło się świetnie dla ekipy Do-
minika Tomczaka. Już w 6. mi-
nucie prowadzenie KS–owi dał 
Adrian Kralkowski, który wyko-
rzystał dośrodkowanie i z bliska 
wpakował piłkę do siatki. W ko-
lejnych minutach gra nieco się 
wyrównała i kilka sytuacji mie-
li gospodarze, jednak nie byli 
w stanie znaleźć drogi do siatki. 
O wiele skuteczniejszy był za to 
Adrian Kralkowski, który w 35. 
minucie dobił do pustej bram-
ki strzał Szczepańskiego (trafił 
w słupek) i KS do przerwy osta-
tecznie prowadził 2–0.

To co działo się po zmianie 
stron, kutnowscy piłkarze i ki-
bice będą chcieli jak najszyb-
ciej wymazać z pamięci. Już w 
47. minucie kontaktową bram-
kę dla Broni zdobył Dias, który 
wykorzystał rzut karny. Ten 
sam zawodnik – także z rzutu 
karnego – niespełna kwadrans 
później doprowadził do remisu 
i w 60. minucie było 2–2.

To nie był jednak koniec fa-
talnych wydarzeń dla KS–u. 
W 79. minucie na 3–2 dla go-
spodarzy strzelił Śliwiński 
i radomianie po niesamowitej 
pogoni wygrali to spotkanie.
Broń Radom 3–2 KS Kutno

0–1 6′ Kralkowski
0–2 35′ Kralkowski
1–2 47′ Dias (karny)
2–2 60′ Dias
3–2 79′ Śliwiński

Broń (wyjściowy): Zachar-
ski – Machajek, Kiercz, Saave-

dra, Stefański, Leśniewski, 
Dias, Dąbrowski, Smuczyński, 
Kielak, Śliwiński.

KS Kutno (wyjściowy): Sze-
long – Matysiak, Kowalczyk, Sa-
dziński, Kacela, Telestak, Szcze-
pański, Dynel, Szczytniewski, 
Kralkowski, Kasperkiewicz.

Okazja do rehabilitacji przy-
szła bardzo szybko – trzy dni 
później, w minioną sobotę KS 
mierzył się z ostatnim w tabe-
li KS–em Wasilków. Drużyna 
z Podlasia jest kompletnym out-
siderem III ligi i ostatni mecz 
wygrała… we wrześniu 2019. 

Spotkanie, podobnie jak 
z Bronią, rozpoczęło się ide-
alnie dla kutnian, bowiem już 
w 5. minucie gola na 1–0 strze-
lił Łukasz Dynel. Niestety, jak 
się później okazało, były to je-
dynie dobre początki koszma-
ru, który wydarzył się w kolej-
nych minutach.

Goście z Wasilkowa dali 
kutnianom tylko sześć mi-
nut radości i już w 11. minucie 
doprowadzili do remisu. Po 
pół godzinie gry gospodarze 
przegrywali już jednak 1–2, po 
skutecznym strzale z rzutu kar-
nego. To nie był jednak koniec 

złych wieści dla ekipy z Kutna, 
bowiem przed przerwą czer-
woną kartką ukarany został 
Maciej Kowalczyk. Podopieczni 
Dominika Tomczaka po zmia-
nie stron szybko mogli wyrów-
nać. Niestety, w 55. minucie 
z rzutu karnego w słupek trafił 
Dynel. Później celnie strzelali 
tylko przyjezdni, którzy po-
konali Szelonga kolejno w 60 
i 64. minucie, co ostatecznie 
dało im zwycięstwo 4–1. Sen-
sacja? Mało powiedziane. KS 
Wasilków w tym sezonie zdo-
był zaledwie dwa punkty (w 15 
meczach) i strzelił zaledwie 8 
goli. Dla ekipy z Podlasia była 
to pierwsza wygrana od… 29 
września 2019 roku! Piłkarze z 
Podlasia nie potrafili wygrać w 
kolejnych 24 spotkań. Aż do wi-
zyty na Kościuszki 26 w Kutnie.

Z kolei KS Kutno z ostatnich 
sześciu spotkań przegrał aż pięć 
i obecnie z 23 punktami zajmuje 
11. miejsce. Wymarzona ósemka 
oddala się coraz bardziej...
KS Kutno 1–4 KS Wasilków
1–0 5’ Dynel
1–1 11’ Jakimiuk
1–2 30’ Jakimiuk (karny)
1–3 60’ Jakimiuk
1–4 64’ Panek

Czerwona kartka: Maciej 
Kowalczyk (KS Kutno)

KS Kutno: Szelong – Sa-
dziński, Wielgus, Kowalczyk, 
Matysiak, Kralkowski, Dą-
browski (Świątkiewicz), Ka-
cela, Szczytniewski, Dynel, 
Szczepański (Klepacki). •

Trwa fatalna seria KS-u KutnoTrwa fatalna seria KS-u Kutno
Przegrali z ostatnią drużyną w lidze!Przegrali z ostatnią drużyną w lidze!

W miniony weekend KS Kutno 
przegrał u siebie z ostatnim 
w tabeli KS-em Wasilków.
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